



Bonjour and welcome to our **September** update

I am the new General Manager and it's with great pleasure that I joined the Foundation last June.

We intend to keep you informed about our work at the Foundation with a newsletter that will be produced four times a year.

Lucie Brosseau
General Manager



Launching of our 2M\$ fundraising campaign 2024-2027

On July 31, the Massawippi Valley Health Foundation (MVHF) held its **first Summer Fundraising Cocktail** at the Auberge La Raveaudière in North Hatley. *"This event marked the launch of a major fundraising campaign,"* said Michel Rodrigue, President of the Foundation. More than 50 people attended.



\$ 163,000

The Foundation thanks its donors, volunteers, and partners for their invaluable support which has already enabled us to raise \$163,000 for the ongoing campaign for a **North Hatley** and a **mobile clinic**.



RECRUITING

The **Ayer's Cliff clinic (CSVM)** that we support has operated since 2014 and now has nearly 2,700 members. We intend to build on this success by opening a **satellite clinic in 2025 in Lennoxville**. Setting up a new clinic costs about three-quarters of a million dollars.

Finding doctors and nurses is a major challenge. Our foundation has taken on this recruitment support role, giving clinic staff the opportunity to focus on providing healthcare rather than worrying about recruitment. We solicited 120 doctors from remote areas of Quebec, whom we are trying to "**SEDUCE**" / **ENTICE** (as in the Quebec movie *La Grande Seduction*) to settle in our beautiful region and serve our clinic members.

If you know of any doctors who are retiring or thinking of reducing their practice to a few days a week, please put them in touch with us.

SAVE THE DATE !

Our ANNUAL GALA will be held at the **Hovey Manor** in North Hatley **on October 25th, 2024**. 100 tickets go on sale in September at **\$275** each, including welcome champagne, hors d'oeuvres and gourmet dinner with wine. Our guest speaker will be Mrs. **Monique Forget Leroux**, former President and CEO of Desjardins Group and Corporate Director.



P.O. Box 2658, North Hatley QC J0B 2C0 | MVHF.ca
Lucie Brosseau, General Manager | 819-574-7498 | information@fsvm.ca



*Bonjour ! Voici notre infolettre de **Septembre***

Je suis la nouvelle directrice générale et c'est avec grand plaisir que j'ai rejoint la Fondation en juin dernier.

Nous souhaitons vous tenir informés de notre travail à la Fondation par le biais d'une lettre d'information qui sera publiée quatre fois par an.

Lucie Brosseau
Directrice générale



Lancement de notre campagne de financement de 2M \$ 2024-2027

Le 31 juillet, la Fondation Santé Vallée Massawippi (FSVM) a organisé son **premier cocktail estival** bénéfice à l'Auberge La Raveaudière à North Hatley. « *Cet événement a marqué le lancement d'une importante campagne de financement* », a déclaré Michel Rodrigue, président de la Fondation. Plus de 50 personnes étaient présentes.



163 000 \$

La Fondation tient à remercier ses donateurs, ses bénévoles et ses partenaires pour leur soutien inestimable qui lui a déjà permis de récolter 163 000 \$ pour la campagne en cours en vue de l'implantation d'une **clinique à North Hatley** et d'une **clinique mobile**.



RECRUTEMENT

La clinique d'Ayer's Cliff (CSVM) que nous soutenons fonctionne depuis 2014 et compte aujourd'hui près de 2 700 membres. Nous avons l'intention de tirer parti de ce succès en ouvrant une **clinique satellite en 2025 à Lennoxville**. La mise en place d'une nouvelle clinique coûte environ trois quarts de million de dollars.

Trouver des médecins et des infirmières est un défi de taille.

Notre Fondation a pris en charge ce rôle de soutien au recrutement, donnant au personnel de la clinique la possibilité de se concentrer sur la qualité de soins de santé plutôt que de se préoccuper du recrutement. Nous avons sollicité 120 médecins de régions éloignées du Québec, que nous essayons de « **SÉDUIRE** » (comme dans le film québécois *La Grande Séduction*) pour qu'ils viennent s'installer dans notre belle région et servent les membres de notre clinique.

Si vous connaissez des médecins qui prennent leur retraite ou qui envisagent de réduire leur pratique à quelques jours par semaine, n'hésitez pas à les mettre en contact avec nous.

À METTRE À VOTRE AGENDA !

Notre GALA ANNUEL se tiendra au Manoir Hovey à North Hatley le **25 octobre 2024**. Les 100 billets seront mis en vente en septembre au prix de **275 \$** chacun, incluant le champagne de bienvenue, les hors-d'œuvre et le dîner gastronomique avec vin. Notre conférencière invitée sera madame **Monique Forget Leroux**, ex présidente et chef de direction du Mouvement Desjardins et administratrice de sociétés.



P.O. Box 2658, North Hatley QC J0B 2C0 | FSVM.ca
Lucie Brosseau, General Manager | 819-574-7498 | information@fsvm.ca